
JEGYZŐKÖNYV

A Szociális és Közbiztonsági Bizottság
2009. június 11-én 16: 35 órai kezdettel megtartott nyílt üléséről

Készült:  Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Szociális  és  Közbiztonsági 
Bizottsága 2009. 06. 11-én 16: 35 órai kezdettel a Polgármesteri Hivatal dísztermében megtartott 
nyílt üléséről.

Jelen vannak: Kiss Dénes László bizottsági elnök, Dr. Pácziné Félix Anna, Füzesi Péterné, Szalai 
Gábor, Nagy Sándor és Vikartóczky József bizottsági tagok.

Távollévő tag: Pádár Erika bizottsági tag. 

Tanácskozási joggal vesz részt: Vargáné Vass Éva jegyző.

Meghívott: Juhász Sándor polgármester, Vad Mária alpolgármester, Dr. Páczi Antal alpolgármester, 
Borbás Elvira OKSB elnök, Bánföldi Györgyné az Erdei Fenyő Gondozóház vezetője.

Távol lévő meghívott: Dr. Práczki Péter PTB elnök és Sahin Tóth Jenőné pénzügyi vezető,

Kiss Dénes László bizottság elnöke: Köszönti  a megjelenteket és megállapítja,  hogy a bizottság 
határozatképes, mivel a megválasztott bizottsági tagok több mint fele, 6 fő jelen van.
A jegyzőkönyv vezetésére felkéri Hényel Krisztiánnét, a jegyzőkönyv hitelesítésére felkéri Nagy 
Sándor bizottsági tagot.

A bizottság a jegyzőkönyvvezető, illetve a jegyzőkönyv hitelesítő személyére tett javaslatot 6 
igen szavazattal elfogadja.

Kiss  Dénes  László   bizottsági  elnök  :  Az  alábbi  módosítással  javasolja  elfogadásra  a  napirendi 
pontokat: 

1. Nyári táborok támogatása hátrányos helyzetű gyermekek számára
Előterjesztő: Borbás Elvira OKSB elnök, Kiss Dénes László Bizottság elnöke

2. Idősek Gondozóháza vezetőjének tájékoztatója
Előterjesztő: Bánföldi Györgyné az Erdei Fenyő Gondozóház vezetője

3. Nyári gyermekétkeztetés szociálisan rászorult gyermekek részére
Előterjesztő: Vargáné Vass Éva Jegyző

4. Egyebek

A  Szociális  és  Közbiztonsági  Bizottság  6  igen  szavazattal  a  napirendre  tett  javaslatot 
elfogadja.

1. napirendi pont:   Nyári táborok támogatása hátrányos helyzetű gyermekek számára

Kiss Dénes László bizottság elnöke: Felkéri Borbás Elvirát, hogy a tájékoztatót terjessze a Bizottság 
elé.
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Borbás Elvira OKSB elnök: Tájékoztatóját ismerteti. 

Kiss Dénes László bizottság elnöke: Megköszöni Borbás Elvira tájékoztatóját, javasolja a Szociális 
és Közbiztonsági Bizottságnak, hogy az elhangzott tájékoztatót vegye tudomásul.

A Bizottság 6 igen szavazattal az elhangzott tájékoztatót tudomásul vette.

Borbás Elvira OKSB elnök 16: 45-kor távozik.

2. napirendi pont:   Idősek Gondozóháza vezetőjének tájékoztatója

Kiss Dénes László bizottság elnöke: Felkéri Bánföldi Györgynét,  hogy a tájékoztatót terjessze a 
Bizottság elé.

Bánföldi Györgyné az Erdei Fenyő Gondozóház vezetője  :   Tájékoztatóját ismerteti. 

Kiss  Dénes  László  bizottság  elnöke: Megköszöni  Bánföldi  Györgyné  tájékoztatóját,  javasolja  a 
Szociális és Közbiztonsági Bizottságnak, hogy az elhangzott tájékoztatót vegye tudomásul.

A Bizottság 6 igen szavazattal az elhangzott tájékoztatót tudomásul vette.

3. napirendi pont:   Nyári gyermekétkeztetés szociálisan rászorult gyermekek részére

Kiss  Dénes  László  bizottság  elnöke: Felkéri  Vargáné  Vass  Éva  jegyzőt,  hogy  a  tájékoztatót 
terjessze a Bizottság elé, mely nyomtatott formában az ülésen kerül kiosztásra 5-57/2009. számmal

Vargáné  Vass  Éva  jegyző  :   Tájékoztatóját  ismerteti.  Elmondja,  hogy az  írásos  anyaghoz  képest 
annyi  kiegészíteni valója van, hogy még a hétfői napon visszaellenőrizi  a Polgármesteri  Hivatal 
azoknak  a  névsorát,  akik  táborokban  részt  vesznek.  Illetve  az  óvodával  is  leegyezteti  a  nyári 
étkeztetésben részt vevő gyermekek névsorát, hogy kettős felhasználás ne legyen.

Kiss Dénes László bizottság elnöke: Megköszöni Vargáné Vass Éva jegyző tájékoztatóját, javasolja 
a Szociális és Közbiztonsági Bizottságnak, hogy az elhangzott tájékoztatót vegye tudomásul.

A Bizottság 6 igen szavazattal az elhangzott tájékoztatót tudomásul vette.

4. napirendi pont:   Egyebek

Kiss  Dénes  László  bizottság  elnöke: Elmondja,  hogy  korábban  volt  egy  bizottsági  határozat, 
miszerint  a  Polgármesteri  Hivatal  keresse meg a monori  Rendőrkapitányságot  és a  monorierdői 
Polgárőrséget a gyalogátkelőhellyel kapcsolatban. Molnár László tájékoztatja a Bizottságot, hogy a 
megkeresésre egyik szervezet sem válaszolt.

Juhász Sándor polgármester: Kiegészíti ezt azzal, hogy a közlekedésrendészeti osztály vezetője járt 
nála,  beszéltek  a  Bizottság  kéréséről.  Tájékoztatja  a  Bizottságot,  hogy  a  rendőrség  a 
gyalogátkelőhely biztosítását rendőri jelenléttel nem tudja megoldani. 

Kiss  Dénes  László  bizottság  elnöke: Megköszöni  a  tájékoztatást.  Átadja  a  szót  Vad  Mária 
alpolgármester asszonynak.

Vad Mária alpolgármester: Elmondja, hogy a hivatal első negyedévi beszámolójában olvasta, hogy 
ebben a  segélyezési  rendszerben a  közgyógyellátásra  nem került  kifizetésre  semmilyen  összeg. 
Kérdése az, hogy ez miből adódik, ennek mi az oka.
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Hényel  Krisztiánné  bizottsági  referens: Elmondja,  hogy  az  önkormányzati  rendeletben  a 
méltányossági  közgyógyellátásnál  van  egy  jövedelem  határ.  Ha  annak  megfelel,  akkor  a 
rendeletben  még  mindig  van  egy  jogosultsági  feltétel,  miszerint  a  kérelmező  havi  rendszeres 
gyógyító  ellátás  költségének  mértéke  meg  kell,  hogy  haladja  az  öregségi  nyugdíj  mindenkori 
legkisebb összegének a 25%-át (7. 125,- forintot). A legtöbb kérelem ennek feltételnek nem felel 
meg. 

Vad Mária alpolgármester: Kérdése, hogy mit lehetne tenni, hogy ez az arány ne legyen ilyen rossz. 

Hényel Krisztiánné bizottsági referens: Elmondja, hogy csökkenteni kellene hozzá a jogosultsági 
határ százalékos értékét. 

Vad Mária alpolgármester: Kérdése, hogy lecsökkenthető-e a 25%-os jogosultsági határ 20%-ra.

Vargáné Vass Éva jegyző: Elmondja, hogy tág volt a jogosultak köre 2007-ben, ezért került sor a 
rendelet módosítására 2008-ban. A rendelet módosítható, ha a Képviselő-testület úgy dönt. 

Szalai Gábor bizottsági tag: Kérdése az, hogy a Közbiztonsági Fórum szervezése hol tart.

Kiss Dénes László bizottság elnöke: Elmondja, hogy az időpont már megvan. A héten minden nap 
kereste Chobot Mónikát, a mai napig nem tudta elérni. 

Vargáné  Vass  Éva  jegyző: Elmondja,  hogy a  plakátokat  minél  előbb  ki  kell  helyezni,  hogy a 
lakosság időben értesüljön a fórumról.

Több tárgy nem lévén Kiss Dénes László bizottsági elnök megköszöni a közreműködést és a nyílt 
ülést 17: 15- kor bezárja.

Kmf.

Kiss Dénes László
Bizottság elnöke

Nagy Sándor
Jegyzőkönyv hitelesítő
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